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SIIKAISTEN KUNNAN VANHUS- JA VAMMAISNEUVOSTO PÖYTÄKIRJA 

Aika: 

Paikka: 

Läsnä: 

Poissa: 

Tiistai 2.5.2022 klo 15.00 – 16.45 

Lounaskahvila Marilyn 

Arja Lehtinen/ Kunta 
Miia Leivo/ Kunta 
Keijo Silvola Siikaisten/ sotaveteraanit 
Jorma Virtanen /Siikaisten eläkeläiset 
Raija Viljanen/ Siikaisten seurakunta 
Säde Suominen/ SPR 
Arja Glade/ PoSa  

Sari Starck/ Kunta 

Ennen kokouksen aloittamista vierailulla Elias Ruutti Liikenneturvasta. 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.15. 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirja 
Tarkastettu ja hyväksytty edellisen kokouksen lopuksi. 

4. Kevään liikuntapäivä Eteläpäässä 
Vanhuksille- ja vammaisille suunnattu liikuntapäivä pidetään 24.5. klo 13.00-16.00 Eteläpäässä. 
Puheenjohtaja esitteli suunnitelman ja saadun tarjouksen tarjoilujen järjestämisestä Eteläpäästä 
tarjous oli 250€. 

5. Syksyn vanhusten viikon päätapahtuma 
Arja Lehtinen oli ollut yhteydessä Merikarvian vanhus- ja vammaisneuvostoon mahdollisesta 
yhteistyöstä vanhusten viikon päätapahtumaa ajatellen. Varsinaisia yhteistyöpäätöksiä ei vielä tehty, 
mutta päätettiin kuitenkin lähettää kutsu Merikarvian vanhus- ja vammaisneuvostolle Siikaisissa 
järjestettävään vanhusten viikon päätapahtumaan. Markus Halmista pyydetään puhumaan vanhusten 
viikon päätapahtumaan viikolla 40. Arja Lehtinen ottaa yhteyttä Halmiseen tiedustellakseen vierailun 
mahdollisuutta. Päätapahtuman ajankohta päätettiin sovittaa Halmisen aikataulun mukaan. 

Essunäytöksestä päätapahtuman yhteyteen puhuttiin. Ehdotus sai myönteisen vastaanoton. Unikuva 
kuoroa ehdotettiin tapahtumaan esiintymään. Keijo Silvola kysyy Majlis Mäeltä Unikuvan 
mahdollisesta esiintymisestä. Päätapahtuman pitopaikaksi päätettiin kysyä nuorisoseurantaloa. 

6. Muut suunnitelmat vanhusten viikolle 
Vanhusten ulkoilupäivän järjestäminen Metsätähdessä tuli esille ja sen mahdollisesta järjestämisestä 
päätettiin ottaa selvää. 
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7. KELA-kyytien toimivuudesta laadittu kooste arvioitavaksi Satakunnan vanhusneuvostolle 
Puheenjohtaja luki koosteen ja pyysi mahdollisia parannusehdotuksia. Kooste herätti keskustelua, 
mutta varsinaisia parannusehdotuksia ei tullut. Kooste päätettiin lähettää eteenpäin Satakunnan 
vanhusneuvostolle. 

 

8. Muut esille tulleet asiat 
Metsätähden hoitajankutsujärjestelmän  päivittämisen tarpeen  selvittäminen tiedoksi tekniselle 
toimelle. 

 
9. Seuraava kokous 
 Seuraava kokous päätettiin pitää elokuussa, mutta tarkempi päivämäärä sovitaan myöhemmin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                puheenjohtaja Arja Lehtinen sihteeri Miia Leivo




